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PROTOKÓŁ Nr 22/2021  

posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wasilkowie, które odbyło 

się w dniu 21 grudnia 2021 r. w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w 

Wasilkowie przy ul. Białostockiej 7  

Czas trwania posiedzenia: 15:07- 15:31. 

Posiedzeniu przewodniczyła pani Magdalena Jakuć- Przewodnicząca Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wasilkowie.  

W posiedzeniu uczestniczyło 4 Radnych, zgodnie z listą obecności stanowiącą 

Załącznik nr 1 do protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu wziął udział Zastępca Kierownika Wydziału Strategii i 

Rozwoju Adam Radziszewski. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Magdalena Jakuć  powitała obecnych i 

otworzyła posiedzenie Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wasilkowie.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Magdalena Jakuć  stwierdziła, że obrady 

są prawomocne. Odczytała proponowany porządek obrad:  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Opracowanie planu pracy na 2022 r.  

3. Ocena wsparcia zadań inwestycyjnych dotacjami z funduszy krajowych i 

unijnych w 2021 r. 

4. Sprawy różne. 

5. Zamknięcie obrad komisji. 

Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie.  

Ad 2 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Magdalena Jakuć  przeszła do punktu 2 

porządku obrad - Opracowanie planu pracy na 2022 r.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Magdalena Jakuć  omówiła propozycję 

planu pracy. Poprosiła radnych o zgłaszanie uwag. Radni nie zabrali głosu.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Magdalena Jakuć poddała pod 

głosowanie przyjęcie planu pracy na 2022 r.  

W głosowaniu udział wzięło 4 radnych.  

Wyniki głosowania: 

ZA - 4; PRZECIW - 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ - 0. 

Plan pracy został przyjęty. Stanowi  załącznik nr 2 do protokołu.  
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Ad 3 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Magdalena Ja kuć  przeszła do punktu 3 

porządku obrad - Ocena wsparcia zadań inwestycyjnych dotacjami z funduszy 

krajowych i unijnych w 2021 r. 

Zastępca Kierownika Wydziału Strategii i Rozwoju Adam Radziszewski  

przedstawił informacje. Stanowią one załącznik nr 3 do protokołu. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Magdalena Jakuć  otworzyła dyskusję. 

Radny Piotr Adam Półtorak zapytał o inwestycję OZE w Gminie Wasilków. 

Od nowego roku wchodzą nowe zasady rozliczania energii. Jak to się  ma do 

osób, które będą miały założone instalacje dopiero w przyszłym roku.  

Zastępca Kierownika Wydziału Strategii i Rozwoju Adam Radziszewski  

odpowiedział, że nowe przepisy będą obowiązywały od kwietnia. Wszyscy, 

którzy zdąża złożyć wniosek do końca marca, będą rozliczani według starych 

zasad. 

Radny Andrzej Augustynowicz zapytał o wniosek na Dom Seniora.  

Zastępca Kierownika Wydziału Strategii i Rozwoju Adam Radziszewski  

odpowiedział, że wniosek został oceniony negatywnie. W dniu dzisiejszym 

został złożony protest. W marcu będzie ogłoszony kolejny konkurs, z innymi 

zasadami. Planujemy złożyć kolejny wniosek. Prawdopodobnie pozytywnie 

zostanie rozpatrzony wniosek na część miękką tej inwestycji.  

Przewodnicząca Komisji Magdalena Jakuć  zapytała o lokalizację przejść dla 

pieszych w Socho niach. 

Zastępca Kierownika Wydziału Strategii i Rozwoju Adam Radziszewski  

odpowiedział, że planuje się przejście przy kościele i drugie przy szkole.  

Przewodnicząca Komisji Magdalena Jakuć  zapytała o możliwość pozyskania 

środków z programu Odnowa Wsi na remont wiat na „Bajecznym Zakątku" w 

Sochoniach. 

Zastępca Kierownika Wydziału Strategii i Rozwoju Adam Radziszewski  

odpowiedział, że sołtys powinien wystąpić do burmistrza z wnioskiem 

przedstawiając potrzeby i wskazując chęć  skorzystania z programu Odnowy Wsi 

Województwa Podlaskiego. Burmistrz spośród otrzymanych wniosków wybiera 

od jednego do trzech. 

Ad 4 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Magdalena Jakuć  przeszła do punktu 4 

porządku obrad - Sprawy różne.



 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Magdalena Jakuć  otworzyła dyskusję. 

Radni nie zabrali głosu. 

Ad 5 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Magdalena Jakuć,  w związku z 

wyczerpaniem porządku posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Wasilkowie, podziękowała za udział w posiedzeniu i zamknęła obrady o 

godzinie 15:31. 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  
 
 
 
 

Protokołowała   Przewodnicząca 
Agata Radziszewska  Magdalena Jakuć

 

 


